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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2016/17:426 Miljöpåverkan av läkemedelsanvändningen

Läkemedelsanvändningen kan bli miljömässigt bättre med lägre miljöpåverkan. 
Sedan 2006 gäller att alla nya läkemedel ska miljödeklareras och att företaget 
under utvecklingstiden ska dokumentera effekter på miljön, men det finns mer 
att göra. Incitament behövs i flera steg, dels behöver utsläppen från hushållen 
minska, dels behövs förbättrad vattenreningsteknik; dessutom kan vi arbeta i 
förebyggande syfte och förbättra miljöstandarden för läkemedel i produktion 
och handel. Framsteg inom forskning samt ökad kunskap bör kunna leda till 
omprövningar av läkemedel, speciellt av läkemedel som enkelt skulle kunna 
bytas ut mot miljömässigt bättre varianter. Ökad medvetenhet om 
miljöeffekterna genom miljömärkning på läkemedelsförpackningar kan också 
bidra till att fler lämnar tillbaka gamla läkemedel i stället för att slänga dem 
eller spola ned dem i toaletten. 

Därför var det en stor besvikelse att dir. 2016:95 Finansiering, subvention och 
prissättning av läkemedel inte berör dessa aspekter. I ett dokument på 32 sidor 
används ordet ”miljö” enbart en gång. När vi talar om att förbättra systemet för 
finansiering, subvention och prissättning av läkemedel för att skapa en modern 
hälso- och sjukvård behöver miljöaspekterna av läkemedel inkluderas.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

Hur avser statsrådet att minska miljöpåverkan av läkemedelsanvändningen? 

………………………………………

Kristina Yngwe (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-05
Besvaras senast
2016-12-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


